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Deltagere:  
Bestyrelsesmedlemmer:   Bjarne Boysen, Jannie Blavnsfeldt Hansen, Gitte Haase Jørgensen, Susanne Elmelund , Brian Larsen, Ann, Jesper  
Medarbejdere:  Nena, Trine 
Elevråd:  Mie, Marie 
Ledelse:  Per, Ditte 
 
Referent: Ditte 

Punkt Hvad handler punktet om? Ansvarlig Beslutning/referat 

1   DS  

- Afbud   Jannie, Jesper 

- Godkendelses af dagsorden   Dagsorden er godkendt 

    

2 Indledning og orienteringspunkter:    

- Ledelsen har ordet Emneuge uge 41 
Personale 
Perioden frem mod jul 
Karakterer 23/24 
 

 Ditte og Per informerer 
Emneugen er overstået og ugen bliver evalueret i 
arbejdsgruppen der har stået for planlægningen. 
Der er ansættelsessamtaler til nye på skolen og i 
SFO’en. 
Der kommer en periode frem til jul der bliver stille og 
rolig. Efter en stor emneuge er der brug for en rolig 
periode. 
Ditte gennemgår hvor skolen placerer sig i forhold til 
karaktergennemsnit og socioøkonomiske tal. 

- Elevråd har ordet  Marie/Mie Elevrådet melder tilbage at det var svært at være med 
i fællesskabsugen midt i alt det andet de også skal i 
samme periode (gældende for 9. klasse). 

Dagsorden/referat  Broager Skole Telefon:  88724360 

Skolebestyrelsesmøde  Sønderborg Kommune  broagerskole@sonderborg.dk 

23-10-2024 
 

Kl. 18:00-20:30 på lærerværelset 
 

 
Nejsvej 19, 6310 Broager www.broagerskole.dk 
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Elevrådet har besluttet at pengene fra musikfestival 
bruges til bolde til alle klasser, basketball, håndbold, 
stikbold og basketballnet. 
Elevrådet er i gang med at planlægge hvad de vil søge 
om af demokratimillionen. 

-     

    

3 Punker til 

orientering/drøftelse/beslutning: 

   

3.1 Evaluering af cirkusugen, set fra 
forældresiden 
 

  Forældre i bestyrelsen har en blandet evaluering af 
emneugen. Overordnet mangler der mere information 
om ugen til forældrene, samt hvor ens barn skal være 
når der er ”Åbent cirkus” 
 
De ældste elever synes, de har været brugt som 
oppasser for de yngste elever. De har savnet mere 
indhold. 
Tydeligere melding ud til forældrene, hvad formålet 
med ugen er. 
Ugen har været god set med forældrebrillerne til 
elever i indskoling og på mellemtrinnet. 
Gode forestillinger. 
 
 
 

3.2 Digital sundhed – hvordan understøtter 
bestyrelsen dette 

Efter oplæg i september ønsker vi i bestyrelsen at 
understøtte arbejdet med digital sundhed ud fra 
forældreperspektiv ind i at understøtte skolen i 
dette. Vi gennemgår drøftelser fra mødet ind i vores 
bestyrelse. 

 Emnet blev drøftet indgående.  
Bestyrelsen lavede en brainstorm over hvad der skal 
sætte fokus på og hvordan. Emnet behandles videre 
på kommende bestyrelsesmøder. 
Vi forventer der træffes beslutning om udmøntning i 
indeværende skoleår. 
 

3.3 Ansættelsessamtaler Hvad er en forældrerepræsentants rolle ind i 
ansættelsessamtaler 

 Ditte beretter om hvad rollen indebærer. 
 



3 

 

3.4 Kostpenge til lejrskole 

Lejrskole marts 

2022.pdf I mange år har beløbet været 75 
kr/døgn i forældrebetaling til kostpenge. Dette 
beløb ønskes tages til drøftelse og beslutning i 
bestyrelse. Her ønskes et højere beløb. 

 Emnet blev drøftet og bestyrelsen besluttede at 
beløbet hæves til 100 kr./døgn i forældrebetaling til 
kostpenge på lejrskoleophold. 
Årsag er at de 75 kroner er for lidt i forhold til 
prisstigninger, dermed er det svært at få et budget til 
at række i et kostbudget. 
 

3.5 Rundvisning på skolen   Udskydes til et senere møde. 

    

    

-     

4 Meddelelser:    

- Formand  Ditte  

- Ledelse    

- PR    

- LMU    

- FRO  Gitte  

- Andre    

-     

5 Evt.    

- Evt.    

Punkter til kommende møder   Deltagelse i forældre møder i foråret. Bestyrelsen 
møder op for at reklamere for bestyrelsen.  
Inddragelse af nærmiljøet.  
 
 

 
 
Bestyrelsesmødet starter med en let gang spisning 


